
SEJA OBČINSKE SKUPŠČINE

Odločanje
delovnih Ijudi -
rdeča nit
v statutu
Delegati so sprejeli tudi odlok o
varstvenih pasovih vocfnih virov

Osnutek sprememb in do-
polnitev statuta občine Beži-
grad, osnu tek sprememb tn
dopolnitev statuta mesta Ljub-
Ijane, predlog odloka o noveli-
ranem zazidalnem načrtu Ha-
pove jame, predlog odlokov o
varstvenih pasovih vodnih vi-
rov v Ljubljani in ukrepih za
zavarovanje vode - to so bile
najzanimivejSe točke na zadnji
seji bežigrajske občinske
skupščine.

O občinskem statuiu je spre-
govorit predsednik obfi skup-
ščine Janez Rigfer Poudaril je,
da slari siatut v današnjih po-
gojih ne ustreza več, saj je bil
sprejet pred mnogimi po-
membnimi spremembami v na-
Ši družbi. V njem Še nf Čutiti
novih zakonov. Se posebno za-
kona o združenem delu. Oo vo-
litev morajo bitl pripravljeni no-
vi statuti Izhajajoizvrzijenaše-
ga socialističnega samouprav-
nega sistema v prihodnje Rde-
ta nit, ki 3e prepleta skozi novi
statut, |e vsekakor odfočanje
delovnih Ijudt v bazi in s tem še
močnejše utrjevanje delegat-
skega sistema. lako da naj bi v
perspektivi občinske skupSči-
ne le Se potrjevale že dogovor-
)ena stahSČa v bazi

Javno razpravo o statutu vo-
di občinska konferenca SZDL
Predsednik občmske konfe-
rence SZDL Joško Pirnar je
podčrtal. da občine oziroma
občinske skupščine ne morejo
btti omejene v ustavmh pravi-
cah; omejesetahkolesame, če

spoznajo, da se lahko nekatere
zahteve bolje opravljajo v
skupnem trrteresu na višji rav-
ni. to je v primeru Ljubljane na
ravni mesta.

Oetegati so sprejeti tudt no-
vellrani zazidalni načrt Rapove
jame. Na tem področju bo zra-
slo več stanovanjskih zgradb in
objektov družbenega standar-
da (283 družinskih stanovanj in
1868 samskih postelj). Da bi bil
projeki fiimprej uresničen mo-
rajo vsi zainteresirani dejavni-
ki, še posebno IMP. Tehnika.
SploSno gradbeno podjetje
Grosuplje in Gradis, skleniti sa-
moupravni sporazum o finan-
ciranju zazidave tega otoka.

Po krajši razpravi so delegati
zbora krajevnih skupnosti in
zbora združenega dela sprejeli
odlok o varstvenih pasovih vo-
dnih virov; ta odlok so na pred-
zadnji seji umaknili z dnevnega
reda Tokrai so delegati sogla-
&ali. da je skrajni časza takšno
odtočitev, saj se je izvršni svet
občinske skupšiine močno
prizadeval. da bi uskladil ra-
ztične tnlerese phzadeiih.

Na koncu je predsedmk ob-
činske skupščine Janez Rigler
opozonl, da ne smemo pozabiti
na gradnjo nove poslovne stav-
be naše občine. Odlok o pripra-
vah za gradnjo so prejeli že
lanr, zato so delegati tokrat za-
dolžili izvrSni svet, da v najkraj-
šem času prouči vse mozneva-
rianle in jih posreduje delega-
lom na eni prihodnjih sej ob-
Činske skupščine.

D. R.


